Άσκηση τονισμού

Μακρά είναι: α) τα φωνήεντα: η, ω β) οι δίφθογγοι: αι, οι, ει, υι, αυ, ευ, ου, ηυ, ᾳ, ῃ, ῳ
Βραχέα είναι: α) τα φωνήεντα: ε, ο β) οι δίφθογγοι: αι, οι όταν βρίσκονται στο τέλος της λέξης (εκτός κάποιων εξαιρέσεων).

Κανόνες τονισμού

Οξεία βάζουμε:

1. στα ό, έ

2. στην προπαραλήγουσα (ΠΠΛ)
3.α. στην παραλήγουσα, όταν η παραλήγουσα και η λήγουσα είναι μακρόχρονες ΜΜ
Περισπωμένη βάζουμε: 

3.β. στην παραλήγουσα, όταν η παραλήγουσα είναι μακρόχρονη και η λήγουσα βραχύχρονη ΜΒ
	Στη λέξη
	γράψε με μολύβι τη λέξη, βάζοντας ‘ ή ~ 
	γιατί ισχύει ο κανόνας 
(γράψε το νούμερο του κανόνα
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